

Key description

USB charging port

Display

Speaker

Volume

Navigation

Power

Camera

Front language

Rear key

Front language

Rear key

ON/OFF button
Power On: only press the power button until the screen is visible.

Shutdown: press the power key for more than 2s. "Press"
 Pressed off "to turn off the device.

Reboot: Press "Reboot" to restart the device.

Volume key: Adjust the volume "+/-".
 BACK key: Return to main menu.

System Language: English, Spanish, German, Italian, French, Russian, Polish, Chinese Simplified, Chinese Traditional, Japanese, Thai, Vietnamese, Korean, Arabic, etc.

1. This function needs to be used in a private network, NOT support secondary authentication WiFi, such as airport WiFi and public WiFi.
2. Click the speaker icon on the screen to play the voice repeatedly
3. The clearer the voice input is, the more accurate the recognition is. The maximum input time is one minute.

Offline Translation Mode

The "Offline Translation Mode" can be used in an environment without network.

1. Select "Offline Translation Mode" in the upper left icon, then select "Foreign language" in the upper right icon. As shown below.
2. Select "Mother tongue language" in the upper left icon, then select "Foreign language" in the upper right icon. As shown below.
3. Long press and hold the "Mother tongue input key" or "Foreign language input key" to speak. After you finish speaking and releasing the key, the translator will start to translate.

pressing the middle round icon on the screen, the text of the picture is translated for 3 seconds.

- Click "Text" on the top to see translation text, click the yellow or blue speaker to broadcast the language.

Note:

- This function can be used in the environment with or without network.
- To avoid translation in horizontal or vertical text.
- Make sure the image quality is good enough to ensure proper text detection.
- Click the picture at the bottom left corner and click on the top icon to delete it.

Recording Translation Mode

- Click the "Recording" icon, Click + icon to select the translation mode. There are three recording modes for op

Note:

1. Click the "Play icon" below the play icon twice
2. Click the "Print icon" to clean the recording file and free up space
3. The cleaner the voice input, the more accurate the transcription.

Interference Interpretation

1. Click "Interpret" icon and click "Enter" on the screen this function can be converted into corresponding text and transcribed while speaking
2. It can also be shared with others, please scan the QR code on the screen by using Facebook, Google, etc. it will be translated to other device simultaneously.

Remote Chatting Translation

1. This function can create a remote chat room; set your name, select your language, and "Click to Create" a

Confidence Mode
This function requests two or more devices, called the "Confidence Mode" devices, to scan the QR code and share the information with the host device.
To create a new conference press **Share** and input your name and select your friends from the peers input. The QR code will generate a code to share with other devices.

Input Mode
Enter name and select language and press input to start.

Learn Mode
Press **Learn** at the bottom bar to translate your pronunciation of the words you have translated. This mode can be connected with WIFI network.

ROI Mode
Enter the country and select the country's emergency call numbers.

Idle Mode
Entered Dictionary, Clock, Exchange Rate.

Favorite Mode
Press **Favorite** to add words to collect words and sentences or view words that can be reviewed frequently.

Settings
With settings: Brightness, Screen Language, Speed, Sound, Volume, Sleep, Zone, Switch input method, Date and Time, Updates.

Bluetooth
Press **Bluetooth** to connect the Bluetooth to switch button, you can set the Bluetooth device you want to link to make the connection.

Note/Charge Power
"This product are not equipped with a power charger."
"Use cord used to the attached cable and their own charger."
"Do not use the product for more than 60 minutes to the CE-UL certification."
"CE: 100-1240-1240-0016, CE, Output 5V 1A standard power supply."

FAQ
How is the accuracy of device?

[illegible]

Operation is subject to the following two conditions:
(1) this device may cause harmful interference,
(2) this device must accept any interference
which may be received, even if this causes
undesired operation.
Any changes or modifications not expressly approved
by the party responsible for compliance could void the
FCC's authority to grant this equipment the FCC
NOMEX mark. The user is advised to be found in
compliance with the tests for a Class B digital device.
The user is advised that this equipment is designed
to provide reasonable protection against harmful
interference that may be caused by this equipment,
this equipment guarantees, and can relate radio
frequency energy and if not installed and used in
accordance with the instructions, may cause harmful
interference to radio communications.
However, there is no guarantee that interference will
not occur. If interference is experienced, the user
should be advised to take the following steps:
• Turn the equipment off and on to see if the
interference can be determined by turning the equipment
off and on.
• Move the equipment to see if the interference is
interference by one or more of the following measures:
– Reorient or relocate the receiving antenna.
– Increase the separation between the equipment and
receiver.
– Connect the equipment into an outlet on a circuit
different from that to which the receiver is connected.
– Consult the dealer or a qualified radio/TV
technician for help.
The user is advised that this equipment may generate RF
equipment. The device can be used in
portable equipment condition without restriction.

[illegible][illegible][illegible][illegible]

使用前的注意事项：

1. 本产品为家用产品，不可商用。不可长时间连续使用，请严格按照说明书使用，并严格按照说明书规定的电压、频率正确使用，否则可能引起火灾、触电、爆炸、人身伤害等。以上信息仅供参考，不能代替国家法律法规。如有违反，后果自负。

产品使用安全须知：

1. 使用本产品前，请仔细阅读说明书，翻机壳前请拔掉电源插头，严禁在通电状态下拆卸或修理本产品，严禁私自拆卸或修理本产品，以免造成人身伤害或财产损失。

2. 本产品为家用产品，不可商用。不可长时间连续使用，请严格按照说明书使用，并严格按照说明书规定的电压、频率正确使用，否则可能引起火灾、触电、爆炸、人身伤害等。

3. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

4. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

5. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

6. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

7. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

8. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

9. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

10. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

安全警告：

1. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

2. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

3. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

4. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

5. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

6. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

7. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

8. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

9. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

10. 本产品在使用过程中，可能会出现过热、冒烟、异味、异响等情况，请立即停止使用，并拔掉电源插头，以免造成人身伤害或财产损失。

[illegible][illegible]